
Styrelsemöte 13-06-2023

Mötets öppnande: Kl 18:00

Närvarande via distansmöte: Henrik S, Anna G, Elin E, Ingrid E, Lisa E, Bashir ET, Sara JA,
Gustav P.

Vi börjar mötet med mat och dryck. Det formella styrelsemötet börjar kl 19:50.

Ordförande: Henrik

● Advokaterna har tittat på avtalen för kommande verksamhet och alternativen kring
elförsörjning och diverse uppgifter som behöver flyttas över till nya lokalerna. Vi
kommer att titta på saken och försöka skapa en mer detaljerad uppfattning för att sedan
ansluta ett avtala med kyrkan/kommunen.

● Vi behöver diskutera med lejonfastigheten kring uppsägning av hyresavtal då det har
berört oss men vi har inte fått information om att avtalet är uppsagt. Avtalet går ut vid
årsskiftet. Men enligt villkor så ska det kunna fortlöpa i tre år. Vi vill snart få ett möte
eller information kring ett nytt avtal eller framtidsplan så vi kan på något sätt säkra vår
verksamhets framtid efter årsskiftet. Sannolikheten att vi ska stå utan lokal är dock inte så
stor i dagsläget. Kyrkan har uttryckt intresse att hyra ut till oss även om
linköpingskommun inte förverkligar uppbyggnad av ny förskola.

● Man har hört av sig från vita svanen och vill ha ett gemensamt möte för planerna i
framtiden.

Vice Ordförande: Sara

● Inget särskilt att tillägga.
● Lappen för arbetsveckor och planeringseftermiddagarna är ut för ifyllning.

Ekonomiansvarig: Jonathan

● Senaste resultatrapport från april visar att vi går minus men jämfört med budget för detta
år så går det bättre.

Föreståndare: Anna G

● 13 kommer att sluta nästa år. Vi har funderat på om vi kan möta det. Vi funderar på
att’’överinskriva’’. Ekonomiansvarig har fått till uppdrag att titta på hur många barn kan
vi ta in för att kunna anställa en vikarie på 70–100 %. Vi kanske tar in 2 barn till hösten.
Redan då behöver vi ta in en vikarie.

● Vi är intresserade av en vikarie som kan jobba mellan hösten 2023 och sommaren 2024.
● Soffan som står i hörnet på nallen sidan behöver vi. Den finns en glipa som barn skulle

kunna stoppa in handen och fastna eller att barn hoppar mellan dem och kan skada sig.
● Vuxentoaletten på nallen och trollet behöver lagas då det är svårt att spola. Vi behöver ha

starkare lampa på barntoaletten.
● En förälder har ringt och önskade information då det saknades vissa saker på hemsidan.

Vi behöver bli bättre på att beskriva vilka arbetsuppgifter och arbetstider förväntas av
föräldrar.



● Genomgång av skyddspärm har utförts och diskussioner kring utflykt har lett till att vi
måste ha två telefoner. Ingrid har tittat på internet och telefoni och vilka alternativ vi har.
Processen är i gång och vi måste se över internet och telefoni då nuvarande kopparnät
håller på att avslutas.

Personalansvarig: Elin

● Vår städerska önskar information om att veta hur länge till hon behöver städa köket.

Materialansvarig: Lisa

● Vi ska träffa vår kontaktperson från kyrkan imorgon och gå igenom skyddsronden och
behov av diverse material och tillbehör som vi ha hjälp med.

Sekreterare: Bashir

● Årsmötesprotokoll för underskrift lämnas in på förskolan. När alla har skrivit under så
ska Ingrid lägga ut det på nätet. Vi har två veckor på oss att skriva under. Det saknas just
nu två underskrift.

● Folksam har inte fått lönerapport för år 2022 ännu. Det har skickats in men av oklar
anledning inte kommit fram. Bashir har nu ansökt om att kunna administrera Folksam via
nätet. Ansökan tar cirka en arbetsvecka att processa.

● Lönerna till juni månaden ska vara utbetalda den 22/6 denna månad. Anna skickar
lönerapport till revisionsbyrån imorgon.

IT-ansvarig

● Ser över hemsidan
● Tittar på alternativ för telefoni och internet. Vi har fortsatt diskussion med Telia och

infört även diskussion med Tele2. Vi behöver 2 paddor med internet ifall man behöver
söka på saker i undervisningssyfte.

Övriga frågor: Inga

Mötet avslutas 20:20


